
Zahraniční pracovní cesty zaměstnanců  Libereckého kraje
za období : 1. 3. – 31. 3. 2011

TERMÍN 
CESTY

ÚČASTNÍCI MÍSTO 
POBYTU

NÁKLADY 
LK

 (v Kč)

Přínos ZPC

9. – 12. 3. 
2011 Řidič

Itálie, San 
Benedeto 7018,60 Zajištění servisu hejtmana

2. 3. 2011 Mgr. Martin 
Nechvíle
řidič

Německo, Žitava 322,-- Kč
322,-- Kč

Na pravidelném jednání 
bylo hodnoceno celkem 
16 předložených projektů. 
Všechny byly po 
podrobném projednání 
schváleny. Dále byly 
podány informace 
k oběžným řízením a 
termínu dalšího zasedání, 
které proběhne 26. května 
v Žitavě.
Účast v řídícím výboru je 
důležitá z hlediska 
přehledu a koncepce 
podporovaných projektů. 

3. 3. 2011 Mgr. Eva Hornová
Ing. Iveta 
Moravcová
řidič

Německo, Žitava 319,-- Kč
322,-- Kč
161,-- Kč

Zaměstnanci KÚLK se 
zúčastnili společného 
projednávání příprav 
marketingových aktivit 
k projektu Odra – Nisa, 
kde je Liberecký kraj 
Lead Partner. 
Cílem setkání bylo 
sjednocení podkladů pro: 

- představení layoutu 
pro výrobu roll-upů 

- postup v aktivitách 
mediaplánu 

- informace k 
trinacionální 
konferenci

3. 3. 2011 Mgr. Šárka 
Šanderová
Bc. Jaroslav Křepel
řidič

Německo, Žitava 322,-- Kč
321,-- Kč
161,-- Kč

V rámci projektu 
„Společně pro zachování 
podstávkových domů –
Zvýšení povědomí a 
informovanosti“ setkání 
tří partnerů projektu za 
účelem projednání dalších 
aktivit. Partneři se 
vyjadřovali 
k následujícím bodům:
1. vyúčtování za období 
od začátku projektu do 
31.3.2011
2. odsouhlasení návrhu 
letáku o podstávkových 
domech
3. účast na prezentacích 
(Kirchentag, Tag der 
Sachsen, Tag des offenen
Denkmals)
Po projednání následovala 
schůzka s předsedou 
Fachring Umgebindehaus, 
na které se jednalo o 
připravovaném semináři 
pro veřejnost.

7.- 8. 3. 
2011

Ing. Eva Hajflerová
Mgr. Magda 
Podsedníková

Německo, 
Bautzen

2 386,-- Kč
2 411,-- Kč

Monitorovací výbor 
doporučil k financování 
9 žádostí. Z toho tři 
projekty předložili 
žadatelé z Libereckého 



kraje a všechny tři byly 
schváleny. Jednalo se 
o projekt: ENA1 –
Využití obnovitelných 
zdrojů energií ve 
stavební integraci pro 
malé použití, 
Fascinující svět včel a 
hmyzu – ekologická 
výchova, osvěta, 
praktická opatření a 
projekt Přeshraniční 
aktivní region -
Euroregion Neisse-
Nisa-Nysa. 

3. 3. 2011 Ing. Viktor Liška Německo, 
Bautzen

321,-- Kč Jednalo se o odborné 
jednání nad návrhy 
nových jízdních řádů 
železniční osobní dopravy 
pro období 2011/2012 
(11.12.2011-8.12.2012), 
pro tratě v oblasti 
Dopravního svazu ZVON 
(Horní Lužice-Dolní 
Slezsko) s přesahem do 
sousedních regionů/států, 
proto jsme byli přizváni i 
my, coby zástupci 
příhraničního regionu 
(kraje) sousedícího 
s oblastí ZVON, spolu 
s Ústeckým krajem. 

2. 3. 2011 Mgr. René Havlík Německo, Žitava 0,-- Kč Odsouhlasení společných 
projektů na odstranění 
povodňových škod z roku 
2010 a preventivních 
opatření na ochranu proti 
povodním.
Jednání proběhlo se 
zástupci Saské strany, 
týkající se spolupráce 
v rámci čerpání 
finančních prostředků 
CÍL III na odstranění 
škod po povodních v roce 
2010.

14. – 15. 3. 
2011

Ing. Eva Hajflerová
řidič

Polsko, 
Walbrzych

3 152,-- Kč
235,-- Kč

Obdobné kontaktní místo 
pro žadatele v rámci 
Operačního programu 
přeshraniční spolupráce 
Česká republika - Polská 
republika 2007-2013 má i 
Liberecký kraj. Kontaktní 
místo je na KÚ LK, 
odboru regionálního 
rozvoje a evropských 
projektů. Vzhledem 
k tomu, že poslední 
termín odevzdávání 
žádostí je do 15. 6. 2011, 
připravil Společný 
technický sekretariát 
Olomouc ve spolupráci 
s kontaktními místy řadu 
workshopů a 
konzultačních dnů. Právě 
jeden z nich se konal ve 
Walbrzychu a další dny se 
konal workshop v Liberci. 

8. –
13.3.2011

Mgr. Eva Hornová
Bc. Eva Jankovská
řidič
řidič

Německo, Berlín 7165,-- Kč
7165,-- Kč
645,-- Kč
645,-- Kč

Veletrh ITB Berlín je 
nejvýznamnějším 
veletrhem cestovního 
ruchu v Evropě. 
Prezentují se zde 
nejzajímavější a 



nejzásadnější 
poskytovatelé služeb 
v cestovním ruchu –
ubytovatelé, hoteliéři, 
restauratéři, dopravní 
společnosti, marketingové 
firmy, reklamní agentury, 
dále samozřejmě města a 
kraje, atd. 
Liberecký kraj se 
prezentoval na stánku 
agentury CzechTourism, 
o nabídku regionu byl 
velký zájem, nejvíce o 
oblast Krkonoš 
(Harrachov, Rokytnice n. 
Jiz., Špindlerův Mlýn) a 
Jizerských hor 
(Bedřichov), ať již zimní 
nebo letní nabídku –
běžecké a sjezdové 
lyžování, pěší a cyklo 
výlety. Mnoho se také 
zajímali o sklářskou 
turistiku – oblast Jablonce 
n. Nis., Železného Brodu, 
Kamenického Šenova. 
Velkým lákadlem pro 
mnoho z nich byly 
památky Libereckého 
kraje – hrady a zámky, 
sakrální památky nebo 
památky technického 
charakteru.  

12.3.2011 Mgr. Šárka 
Štanderová

Německo, 
Seifhennersdorf

355,-- Kč Zvýšení povědomí a 
informovanosti“ setkání 
aktérů krajiny 
podstávkových domů. 
1. Představení nové osoby 
v krajině podstávkových 
domů (Štanderová)
2. Představení projektů a 
ostatních aktivit (K. 
Richter, R. Hausmann, J. 
Cieslak a další)
3. Diskuze
Byly rozděleny úkoly 
konkrétním členům, další 
termín setkání nebyl 
určen.

22.-28. 3. 
2011

Bc. Eva Jankovská
Mgr. Kateřina 
Horáčková
řidič

Švédsko, 
Göteborg 

7 101,77
7 101,77

8 855,95

Veletrh TUR 2011 ve 
Švédsku byl prvním 
veletrhem v severní 
Evropě, kterého se 
Liberecký kraj účastnil –
společně se zastoupením 
CzechTourism ve 
Stockholmu, Lázněmi 
Poděbrady a cestovní 
agenturou Tjeckien 
Experten. 
Návštěvníci, kteří 
projevili zájem o Českou 
republiku se zajímali 
především o Prahu. Ti, 
kteří navštívili pult 
Libereckého kraje již 
chodili najisto – zajímala 
je Jizerská 50, kde mnozí 
z nich závodili, chtěli znát 
ubytovací kapacity 
v Liberci nebo jeho okolí, 
zájem byl o Český ráj a 
jeho skalní města, hrady a 
zámky, poptávali kempy, 



protože mnozí z nich 
plánovali dovolenou na 
jižní Moravě, příp. 
v Rakousku, takže měli 
cestu přes náš region. 

15. 3. 2011 Mgr. Martin 
Nechvíle 

Německo, Görlitz 639,-- Kč Zasedání polsko-česko-
německé skupiny se 
konají vždy na území 
Euroregionu Nisa, nyní 
proběhlo v Görlitz na 
městské radnici. Na 
programu jednání byla 
prohlídka staré radnice 
včetně archivu a soudního 
křídla, kontrola zápisu 
z posledního zasedání, 
diskuse nad formou účasti 
na slavnostní konferenci 
ku příležitosti 20 let 
existence Euroregionu 
Nisa a diskuse nad 
koncepcí s názvem „Může 
se ochrana a zachování 
kulturního dědictví stát 
novou značkou 
Euroregionu Neisse-Nisa-
Nysa?“ Příští zasedání se 
koná dne 25. 5. 2011 
v Polsku.
Tato pracovní setkání jsou 
důležitá zejména kvůli 
nutné výměně informací 
mezi státy Euroregionu 
Nisa. Jednání jsou 

přínosná a konstruktivní.
18. 3. 2011 Ing. Stanislava 

Jakešová
Ing. Viktor Liška 
řidič

Polsko, Lubaň 89,-- Kč
89,-- Kč
235,-- Kč

Nabídnuta možnost 
přeshraniční veřejné 
autobusové dopravy, 
kterou by LK garantoval 
vč. finanční spoluúčasti. 
Polská strana se může 
finančně podílet  až od r. 
2017. K tomuto tématu 
proběhne další samostatné 
jednání. 

Apel ze strany LK na 
nutnost opravy polského 
úseku na trati Hrádek n. 
N. – Žitava

Projednání průběhu 
podpisu smlouvy o 
spolupráci v drážní 
dopravě.

V letních měsících bude 
zahájen zkušební provoz 
Lubaň – Liberec. 

Projednání možnosti 
zapojení polské strany do 
užívání mezinárodních 
jednodenních jízdenek.



Zahraniční pracovní cesty zaměstnanců  Libereckého kraje
za období : 1. 4. – 30. 4. 2011

TERMÍN 
CESTY

ÚČASTNÍCI MÍSTO 
POBYTU

NÁKLADY 
LK

 (v Kč)

Přínos ZPC

4. – 5. 4. 
2011

Mgr. Tomáš Vaško
Ing. Antonín 
Svoboda 

Německo, 
Radebeul

4 301,-- Kč
2 095,-- Kč

Pro další specifikaci 
plánovaného Informačního 
systému územního 
plánování  systému bude 
vytvořena menší pracovní 
skupina, ve které bude za 
českou stranu Karlovarský 
kraj.
Katalog dat. - Byl 
zrekapitulován současný 
stav rozpracovanosti 
Katalogu a zevrubně byl 
popsán vznik jednotlivých 
položek Katalogu. Dále 
pokračovalo jednání 
příspěvkem o spolupráci 
statistických úřadů ze 
Saska, ČR           a Polska, 
která vyústila v projektu EU 
„Cross-border friendship 
database“ ve vytvoření 
vícejazyčné webové veřejně 
přístupné databáze 
statistických údajů. 
Předposledním bodem 
programu bylo uvedení 
představ partnerů o 
vizualizaci katalogových 
položek. 

7. – 10. 4. 
2011

Mgr. Eva Hornová
Bc. Eva Jankovská 
řidič
řidič 

Polsko, 
Wroclaw

2 976,-- Kč
2 976,-- Kč
502,-- Kč
238,-- Kč

Veletrh Międzynarodowe 
targi turystyczne Wrocław 
2011 je pravidelně 
navštěvovaným veletrhem 
CR v Polsku. 

V minulých letech se konal 
v Galerii Dominikanske, 
nákupním středisku v centru 
města, letos byl odsunut na 
periferii Wroclawi. Po 
úvodních rozpacích, kdy 
v pátek veletrh příliš 
návštěvníků nepřitáhl, 
jednalo se spíše o odbornou 
veřejnost, se výstava velmi 
dobře rozjela. V sobotu i 
v neděli byla velká 
návštěvnost, zájem o 
Liberecký kraj byl 
obrovský. Povědomí o 
Libereckém kraji mezi 
návštěvníky bylo značné, 
mnoho z nich zde již 
dovolenou trávilo, znají 
např. Krkonoše jak z polské, 
tak české strany. Výstava ve 
Wroclawi je pravidelně na 
podzim a na jaře.

7. 4. 2011 Ing. Stanislava 
Jakešová
Ing. Viktor Liška 
Ing. Monika 
Šulcová

Německo, 
Bautzen

649,-- Kč
649,-- Kč
648,--Kč

Jednání bylo rozděleno na 
dvě části  Cílem této části 
byla definice pravidel na 
rozúčtování tržeb 
z provozování regionální 
kolejové dopravy na trati 
089 mezi tři objednatele této 



dopravy na základě 
společné smlouvy. Jednání 
se zúčastnil i zástupce 
společnosti vci 
VerkehrsConsult 
Ingenieurgesellschaft mbH 
(dále jen“VCI“) z Drážďan, 
která je pověřena tímto 
úkolem a vytvořením 
spravedlivého modelu dle 
skutečných relací. 
Objednatelé se shodli na 
společném klíči pro 
rozpočítání tržeb, výsledky 
společné dohody byly 
prezentovány dopravci 
v druhé části jednání. 
Základním předpokladem 
pro rozúčtování tržeb je 
podrobné poskytnutí dat ze 
strany VBG společnosti 
VCI, formát požadovaných 
dat bude specifikován, 
termín pro dodání dat ze 
strany dopravce byl 
dohodnut do pátku 22. 
dubna 2011. Na základě 
předaných dat společnost 
VCI  tržby rozúčtuje mezi 
jednotlivé objednatele, do 
tohoto rozúčtování budou 
zahrnuta všechna data od 
zahájení provozu, tj. od 
prosince 2010. Na základě 
vyúčtování za několik 
měsíců bude stanoven klíč 
pro rozdělování tržeb pro 
následující období. 
Dalším bodem jednání bylo 
poukázání zálohové platby 
za tržby 1. čtvrtletí 2011, 
protože z důvodu 
technických problémů a 
absence spravedlivého 
modelu rozúčtování žádné 
tržby dosud na účet 
objednatelů nebyly 
poukázány. Na základě 
dohody všech zúčastněných 
VBG poukáže neprodleně 4 
mil. Kč na účet objednatelů 
v poměru 70 % pro 
Liberecký kraj, 15 % pro 
Ústecký kraj a 15 % pro 
ZVON.
Zástupci KORID LK 
seznámili přítomné 
s výsledky kontroly plnění 
dle Dopravní smlouvy –
marketingová kampaň. Byly 
též řešena problematika 
prodejních míst jízdních 
dokladů – Hrádek nad 
Nisou, Chrastava a Liberec 
a nedostatky při odbavování 
cestujících ve vlaku 
průvodčími.
Dopravce byl vyzván 
k nápravě všech nedostatků.

15. 4. 2011 RNDr. Ivana 
Pecháčková
RNDr. Jitka 
Šádková
Mgr. Jiří Felcman

Polsko, 
Bogatynia

352,--Kč 
349,-- Kč
347,-- Kč

Česká strana byla 
seznámena s investičním 
záměrem Výstavba větrné 
elektrárny Turow –
Bogatynia a s dopadem na 
složky životního prostředí a 



zdraví obyvatel. Záměr byl 
představen zástupci 
investora a hodnocení vlivů 
bylo prezentováno 
jednotlivými odborníky. 
Zároveň probíhala diskuse 
k problémovým otázkám 
(hluk, ovlivnění hraničních 
toků, dopad na netopýry a 
ptactvo, dopad na krajinný 
ráz a potenciál rozvoje 
regionu Frýdlantského 
výběžku. Jednání řídil  
zástupce Generálne 
Dyrekcji Ochrony 
Srodowiska, Warszawa.  
Z jednání byl pořizován 
zvukový záznam. Písemný 
protokol v den jednání 
nebyl uzavřen.  

18. 4. 2011 Ing. Kamila 
Mikulecká

Německo, 
Bautzen

640,-- Kč Setkání proběhlo v sídle 
leadpartnera (ZVON), kde 
se setkali hlavní řešitelé 
projektu. Účelem bylo 
pokračování v realizaci 
projektu NISA GO.
Odborná diskuse proběhla 
nad těmito body: 
(1) Přehled o současném 
stavu projektu 
(2) Praktické ukázky 
prototypů a databází
(3) Zpráva a plánování úloh 
pro marketing projektu
(4) Platební plán a přehled 
plánovaných změn v SAB
(5) Diskuse nad úkoly pro 
fázi projektu 3, plán 
pracovních jednání
(6) Seznam úkolů a rolí v 
budoucnu NISA: GO-
provoz
(7) Klíčové problémy v 
práci na projektu
(8) Individuální diskuse 
mezi realizačními týmy
Německý partner vyhotoví 
přesný zápis z obsahu 
jednání.

11. 4. 2011 Ing. Eva 
Hajfajerová 

Německo, 
Drážďany 

987,-- Kč Konzultace projektového 
záměru „Trust a 
kooperace“. Tento projekt 
byl již jednou podán do 
Programu na podporu 
přeshraniční spolupráce 
mezi Českou republikou a 
Svobodným státem Sasko 
2007-2013 a byl zamítnut 
odborným subjektem na 
saské straně. Na schůzce se 
projednávala upravená 
verze projektu. 
V rámci pracovní cesty byl 
Společnému technickému 
sekretariátu (JTS) předán 
nový projekt k hodnocení. 
Byly probrány aktuální 
otázky týkající se výroční
konference.

14. 4. 2011 Ing. Karel Pop Polsko, 
Sklarska 
Poreba 

502,-- Kč Ing. Karel Pop je členem 
pracovní skupiny EUREX –
lesy. Tato skupina 
periodicky zasedá a řeší 
lesnické problémy zemí 
Euroregionu Nisa. Toto 



jednání mělo charakter 
exkurze v polské části 
KRNAP, zaměřené na 
využití evropských projektů 
ke zlepšení stavu lesů.

12. 4. 2011 Bc. Jaroslav Křepel
Mgr. Šárka 
Štanderová

Německo, 
Zittau

234,-- Kč
673,-- Kč

Setkání lead partnera 
s kooperačními 
partnery rámci projektu 
„Společně pro zachování 
podstávkových domů –
Zvýšení povědomí a 
informovanosti“. Nejprve 
se konalo setkání 
německé expertní 
skupiny kvůli příručce pro 
zachování podstávkových 
domů. V druhé části 
setkání se sešli všichni 
partneři projektu a 
jednalo se o současném 
stavu a následujících 
aktivitách – především o 
sanaci domu 
v Hirschfelde.

Zahraniční pracovní cesty členů Rady a Zastupitelstva Libereckého kraje
za období : 1. 3. – 30. 4. 2011

TERMÍN 
CESTY

ÚČASTNÍCI MÍSTO 
POBYTU

NÁKLADY LK
 (v Kč)

Přínos ZPC

8. – 11. 3. 
2011

Mgr. Stanislav 
Eichler
Pavel Petráček
Zdeněk Bursa
Ing. Jaroslav 
Podzimek

Itálie, 
San Benedeto

10 851,-- Kč
3 198,-- Kč
3 206,-- Kč
3 199,-- Kč

Ve městě San Benedetto del 
Tronto (dále jen SBdT) se na 
pozvání starosty pana 
Giovanni Gaspariho 
zúčastnili série jednání na 
téma spolupráce mezi 
městem  SBdT a regionu 
Marché s Libereckým 
krajem. První setkání 
proběhlo 9. 3. 2011 v sídle 
sdružení podnikatelů 
Confcommercio, které již 20 
let působí na poli spolupráce 
turistických a 
gastronomických zařízení a 
cestovních agentur ČR a 
Itálie. Dr. Fausto Calabresi, 
který před rokem navštívil 
LK vyjádřil přání uspořádat 
prezentaci na téma turistika 
přímo v Liberci. Během 
měsíce května 2011 se 
v Liberci uskuteční 
prezentace tohoto sdružení 
spojená s ochutnávkou 
typických italských produktů 
a vín včetně přípravy 
pokrmů.

Další setkání s podnikateli 
proběhlo v sídle sdružení 
průmyslových podniků 
Confindustria Ascoli Piceno 
za účasti prezidenta 
sdružení pana Bruna
Bucciarelliho. Velká účast 
zástupců průmyslu potvrdila 



zájem o přímé investice do 
LK z nejrůznějších odvětví 
průmyslu. Tímto setkáním se 
otevřely nové možnosti 
tvorby pracovních příležitostí 
v LK. Podniky ze 
zpracovatelského, 
energetického i těžebního 
průmyslu projevily konkrétní 
zájem o konkrétní akvizice 
v LK.
Pan starosta Gaspari poté 
pozval delegaci LK 
k návštěvě Hotelové školy v 
SBdT, jež projevila zájem o 
výměnu studentů mezi 
podobnými školami z LK.  
Ředitel prof. Alfonso 
Sgattoni projevil velký zájem 
o spolupráci se třemi 
podobnými zařízeními v LK. 
Konkrétním výstupem bude 
výměna studentů spojená s 
transferem kulinářských 
dovedností mezi školami.
Turistické konsorcium SBdT  
´Riviera delle Palme´ v čele 
s  Alessandrem Zocchim při 
setkání za účasti několika 
desítek podnikatelů v oboru 
přislíbilo prezentaci LK 
v rámci jejich kapacit jako 
zimní turistické destinace. 
11. 3. 2011 v 11:00 hod byla 
delegace LK přijata v sídle 
regionu Marché ve městě 
Ancona. Při setkání se Sarou 
Giannini, radní  pro průmysl, 
vědu, výzkum a inovace, 
hejtman LK představil 
Liberecký kraj,  vyzdvihl jeho 
specifika a definoval styčné 
body pro budoucí možnou 
spolupráci mezi krajem a 
regionem Marché. Radní 
Giannini přivítala nabídku 
spolupráce a přislíbila podpis 
smlouvy o partnerství mezi 
regiony. Paní Giannini zároveň 
garantovala podporu budoucím 
meziregionálním obchodním 
vztahům a uvedla, že jejím 
prvním krokem bude podpora 
zavedení přímého leteckého 
spojení mezi Anconou a 
Prahou.

7. – 8. 3. 2011 RNDr. Vít 
Příkaský

Německo, 
Bautzen

2 873,-- Kč 7. 3. se konala schůzka 
členů české části 
Monitorovacího výboru, na 
které se diskutovalo o 
projektech. Samotné 
zasedání Monitorovacího 
výboru se konalo 8. 3. 2011. 
Schvalovalo se 10 projektů 
z celého dotačního území 
Programu. Monitorovací 
výbor doporučil 
k financování 9 žádostí. 
Z toho tři projekty předložili 
žadatelé z Libereckého kraje 
a všechny tři byly schváleny. 
Jednalo se o projekt: ENA1 
– Využití obnovitelných 
zdrojů energií ve stavební 
integraci pro malé použití, 



Fascinující svět včel a 
hmyzu – ekologická 
výchova, osvěta, praktická 
opatření a projekt 
Přeshraniční aktivní region -
Euroregion Neisse-Nisa-
Nysa. 
V rámci Programu Cíl 3/Ziel 
3 tak budou po tomto 
zasedání realizovány 
projekty s celkovými náklady 
přibližně 4,8 milionů eur, 
které získají příspěvek 
Evropské unie ca. 4,1 
milionů eur. 
Na zasedání byl domluven 
další termín jednání. 
Zasedání se bude konat 21. 
6. 2011 a to přímo v Liberci. 
20. 6. 2011 se také bude 
v Liberci na Krajském úřadě 
Libereckého kraje konat 
Výroční konference
Programu, kde budou 
představeny projekty 
žadatelů z Libereckého 
kraje.

13. – 17. 3. 
2011

Mgr. Stanislav 
Eichler
Ing. Lidie 
Vajnerová
Zdeněk Bursa 

Turecko, 
Istanbul

4 135,-- Kč
4 135,-- Kč
686,-- Kč

Návštěva university Uludag 
a Bursa Technik University, 
studují zde studenti v rámci 
programu Erasmus. Diskuze 
o vstupu Turecka do EU.
Návštěva rozvojového 
střediska BEBKA – založeno 
2009. Středisko zahrnuje 26 
regionálních komor – na 
území regionu Bursa jsou 3 
– členem jsou politici i 
primátoři – doufají v rozvoj 
obchodu, průmyslu, turismu, 
připravují plány a strategické 
studie. Dávají podporu 
zahraničním investorům, 
export činí 10 % z oblasti 
Bursy, další 2 regiony 
v okolí. Mají podepsanou 
smlouvu o spolupráci 
s městem Essen.Turecko 
má 81 regionů, organizace, 
jako BEBKA, jsou teprve na 
26 regionálních střediscích. 
Podporují a zpracovávají 
strategii rozvoje regionu, 
dávají podporu podnikatelům 
i finanční. Radí jim, kde 
získat podporu. Jsou 
financovány od státu a 
z měst procenty, ale ne 
z EU. Podnikatelé dostávají 
až 50 % financí.
Návštěva a jednání 
s guvernérem regionu 
panem Sahabettinem 
Harputem. Projednání 
jednotlivých bodů 
připravovaného Memoranda. 
Následně budou obě strany 
pokračovat v pracích 
směřujících k podpisu 
Memoranda do 31. 5. 2011. 
Ukázka střední školy pro 
automobilový průmysl, která 
byla právě dokončena, zatím  
bez žáků. Předvedení místní 
architektury. 



Návštěva a jednání na 
hospodářské komoře. 
Jednání na téma nutnosti 
obchodní mise turecké 
strany do České republiky a 
obráceně. Turecká strana 
požadovala zaslat pozvání 
na obchodní misi a seznam 
možných firem, které by 
mohly s Tureckem 
spolupracovat. 
Návštěva historické vesnice 
Džumaliskisik, města Izmiku, 
přijetí starostou a návštěva 
přístavu Yalow, odkud 
plavba zpět do Istanbulu.

18. 3. 2011 Ing. Lidie 
Vajnerová

Polsko, Lubaň 138,-- Kč Nabídnuta možnost 
přeshraniční veřejné 
autobusové dopravy, kterou 
by LK garantoval vč. finanční 
spoluúčasti. Polská strana 
se může finančně podílet  až 
od r. 2017. K tomuto tématu 
proběhne další samostatné 
jednání. 

Apel ze strany LK na nutnost 
opravy polského úseku na 
trati Hrádek n. N. – Žitava

Projednání průběhu podpisu 
smlouvy o spolupráci 
v drážní dopravě.

V letních měsících bude 
zahájen zkušební provoz 
Lubaň – Liberec. 
Projednání možnosti 
zapojení polské strany do 
užívání mezinárodních 
jednodenních jízdenek.

15. 4. 2011 RNDr. Vít 
Příkaský 

Polsko, 
Bogatynia 

450,-- Kč Česká strana byla 
seznámena s investičním 
záměrem Výstavba větrné 
elektrárny Turow –
Bogatynia a s dopadem na 
složky životního prostředí a 
zdraví obyvatel. Záměr byl 
představen zástupci 
investora a hodnocení vlivů 
bylo prezentováno 
jednotlivými odborníky. 
Zároveň probíhala diskuse 
k problémovým otázkám 
(hluk, ovlivnění hraničních 
toků, dopad na netopýry a 
ptactvo, dopad na krajinný 
ráz a potenciál rozvoje 
regionu Frýdlantského 
výběžku. Jednání řídil  
zástupce Generálne Dyrekcji 
Ochrony Srodowiska, 
Warszawa.  
Z jednání byl pořizován 
zvukový záznam. Písemný 
protokol v den jednání nebyl 
uzavřen.  


